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Interoelacia

W zwi4zku z planowan4 budow4 sensorycznego placu zabaw przy Przedszkolu

Publicznym nr 8 z Oddzialami lntegracyjnymi od ulicy Zwiapkow Zawodowych, proszg

o informacjg, czy w ramach planowanych dzialari przewidziano wycinkg morw zrajdujqcych

siE na terenie przedszkola?

w sprawie morw docieraj4 do mnie glosy zaniepokojonych mieszkaric6w pobliskiej

kamienicy i bloku mieszkalnego, kt6rzy wskazuj4, i2 drzewa stanowi4 zagroaerie z uwagi

na swoj4 wysokodi, gdyz s4 bardzo wysokie i niekt6re puste. Jedno drzewo wysadza fundament

pobliskiej kamienicy, pozostale plot przedszkola, a ponadto owoce mor*y brudz4 samochody

mieszkaric6w bloku i parkingu. Spadaj4ce owoce morwy na chodnik stanowi4 takZe

niebezpieczeristwo dla przechodni6w, gdy2 latwo mo2na siQ o nie poilizgn4i.

Maj4c na wzglgdzie bezpieczefstwo mieszkaric6w jak i przedszkolak6w, proszq

o podjgcie stosownych dzialaf.
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